

21 September 2025

21 سبتمبر 2025

Boursa Kuwait Company

السادة شركة بورصة الكويت المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplementary Disclosure – Results of the Board of Directors Meeting of IFA Hotels and Resorts

الموضوع: افصاح مكمل – نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة اي فا للفنادق والمنتجعات

We would like to inform you that the Board of Directors of IFA Hotels and Resorts Company convened at 1:00 PM on Sunday 21 September 2025, and attached is the supplementary disclosure form of the meeting results.

نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة اي فا للفنادق والمنتجعات قد اجتمع في تمام الساعة 1:00 من بعد ظهر يوم الاحد الموافق 21 سبتمبر 2025، ونرفق لكم نموذج الافصاح المكمل عن نتائج الاجتماع.

Best regards

وتفضلوا بقبول وافر التحية،

Khaled Saeed Esbaitah

Chairman

خالد سعيد اسبيته

رئيس مجلس الادارة



Cc: Capital Markets Authority

نسخة لهيئة أسواق المال

Material Information Disclosure Form

نموذج إفصاح مكمل

Date	21 September 2025	21 سبتمبر 2025	التاريخ
Listed company name	IFA Hotels & Resorts	شركة ايفا للفنادق والمنتجعات	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Supplementary Disclosure – Results of the Board of Directors Meeting of IFA Hotels and Resorts	افصاح مكمل-نتائج اجتماع مجلس ادارة شركة ايفا للفنادق والمنتجعات	عنوان الافصاح
Previous disclosure date	16 September 2025	16 سبتمبر 2025	تاريخ الافصاح السابق
Disclosure update	We would like to inform you that the Board of Directors of IFA Hotels and Resorts Company convened at 1:00 PM on Sunday 21 September 2025, and approved the following: To submit a recommendation to the Extraordinary General Assembly to amend Article (5) of the Memorandum of Association and Article (4) of the Articles of Association, with the purpose of aligning the Company's objectives with the principles of Islamic Sharia.	نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة ايفا للفنادق والمنتجعات قد اجتمع في تمام الساعة 1:00 من بعد ظهر يوم الاحد الموافق 21 سبتمبر 2025، ووافق على ما يلي: رفع التوصية إلى الجمعية العامة غير العادية للشركة بتعديل المادة رقم (5) من عقد التأسيس والمادة رقم (4) من النظام الأساسي، وذلك بهدف تعديل أغراض الشركة لتصبح متوافقة مع الشريعة الاسلامية.	التطور الحاصل على الافصاح
The financial impact of the development	No ifinancial impact	لا يوجد أثر مالي	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)